
Svazková škola Přezletice, Podolanka, Jenštejn – svazek obcí 

Veleňská 48, 250 73 Přezletice 

 
Sněm svazku obcí Přezletice, Podolanka, Jenštejn 

            Číslo: 3 

Zápis ze sněmu Svazku obcí ze dne 6.11.2024 

Přítomni: Jan Macourek, Norbert Hlaváček, Tomáš Říha, Roman Pečenka-dle prezenční listiny 
(příloha č. 1) 

Předseda:   Jan Macourek 

Hlasující:   Norbert Hlaváček, Tomáš Říha, Roman Pečenka 

Hosté:    Martin Šidlák, Eva Bartošová, Monika Dragounová, Tomáš Hlavatý 

Zapisovatel:   Petra Urbanová 

Ověřovatelé zápisu:  Norbert Hlaváček, Tomáš Říha, Eva Bartošová 

Způsob hlasování:  Není-li výslovně uvedeno jinak, vždy veřejně, a to zvednutím ruky 

 

Schválený program: 

1. Koncepce zahrady ZŠ Panská pole 

2. Změna rozpočtu 2024 ŠPO ZŠ Panská pole 

3. Rozpočet + střednědobý výhled ŠPO ZŠ Panská pole 

4. Změna rozpočtu 2024 PO Školní jídelna 

5. Rozpočet 2025 + střednědobý výhled rozpočtu PO Školní jídelna 

6. Schválení výše úplaty za družinu a ceník pronájmů ŠPO ZŠ Panská pole 

7. Ceník pronájmů PO Školní jídelna 

8. Směrnice fondu obnovy svazku 

9. Směrnice ŠPO ZŠ Panská pole 

10. Směrnice ŠPO PO školní jídelna 

11. Inventury 2024 

12. Dílčí přezkoumání svazku za 2024 

13. Kontrola svazku kontrolní komisí 

14. Rozpočet 2025 + střednědobý výhled svazku vč. plánu splátek 

15. Rozpočtové opatření svazku 

16. Stravovací komise 

17. Informace o vratce části dotace 

18. Diskuze, různé 
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Zahájení, schválení programu 

Jan Macourek zahájil sněm svazku obcí v 9:45 hodin a seznámil přítomné s programem sněmu. 

Navržené změny programu: 

Jan Macourek informovoval delegáty, že navržené body v pozvánce zůstávají stejné, změnilo se 

pouze pořadí projednávání jednotlivých bodů z důvodů časových možností pan ředitelky ZŠ Panská 

pole, která byla přítomna. Doplněny byly dva body oproti pozvánce. 

Doplnění bodů: 

Koncepce zahrady ZŠ Panská pole,  

Informace o vratce části dotace 

Zrušení bodů:  

Žádný bod nebyl zrušen 

Přejmenování bodů:  

Žádný bod nebyl přejmenován 

Hlasování o navrženém programu: 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

  

Určení osoby zapisovatele, ověřovatelů zápisu 

Jan Macourek požádal delegáty o návrhy na návrhovou komisi, zapisovatele a ověřovatele zápisu 

• Zapisovatelem zápisu byla navržena: Petra Urbanová 

Navrhovaný zapisovatel souhlasí.  

Hlasování pro:  3 proti:  -  zdržel se: - 

Jmenování zapisovatele: Petra Urbanová. 

• Ověřovateli zápisu byli navrženi Tomáš Říha, Norbert Hlaváček, Eva Bartošová.  

Navrhovaní ověřovatelé zápisu souhlasí. 

Hlasování pro:  3 proti:  -  zdržel se: - 

Jmenování ověřovatelů zápisu: Tomáš Říha, Norbert Hlaváček, Eva Bartošová.  

 

  



S t r á n k a 3 | 13 

 

1. Koncepce zahrady ZŠ Panská pole 

Ředitelka školy, Monika Dragounová, představila koncepci zahrady ZŠ Panská pole. Jedná se o 

návrh prvků, které by mohli do budoucna na zahradě být. Prvky, jsou variabilní a její realizace je 

plánovaná na základě spolupráce s rodiči. Paní ředitelka obeznámila, že by chtěla realizaci provést 

s dotačních fondů. V současnosti není známo, kolik by projekt stál a je potřeba koncept nacenit.  

Jan Macourek – obeznámil, že nyní není v rozpočtu na rok 2025 s prvky počítáno a muselo by dojít 

v příštím roce k RO svazku a následně RO školy. Konstatoval, že by pomohlo, aby paní ředitelka 

připravila strategický koncept a plán financování s vizi toho jakým směrem se škola bude do budoucna 

rozvíjet a jakým výhledem se bude škola v období 10 let ubírat. Odstupňovat koncept tak, aby bylo 

zřejmé, co má největší prioritu. Následně by se do budoucna na základě strategického plánu mohlo 

v rozpočtu finančně počítat. 

Usnesení č.1: 

Delegáti svazku schvalují koncept zahrady a pověřuji ředitelku školy Moniku Dragounovu 

k dopracování rozpočtu. Delegáti se zavazují, že v případě získání dotace svazek proplatí spoluúčast 

v příštím roce. 

Hlasování pro:  3  proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č. 1 schváleno. 

 

2. Změna rozpočtu 2024 ŠPO ZŠ Panská pole 

Jan Macourek předložil návrh změny rozpočtu na rok 2024 školské právnické osoby Svazková škola 

ZŠ Panská pole. Škola navrhuje navýšení příspěvku zřizovatele pro rok 2024 o 150 tisíc Kč. Škola 

má oproti plánu vyšší náklady zejména na energie. Dále je v návrhu rozpočtu promítnut doplatek 

zřizovatele na mzdové náklady na učitele anglického jazyka a správce budovy. U učitele anglického 

jazyka se jedná o část osobního příplatku ve výši 17 525 Kč měsíčně + povinné odvody, u správce 

budovy se jedná o doplatek 10 tisíc Kč měsíčně + povinné odvody. Celková hodnota doplatku 

mzdových nákladů v hlavní činnosti a z příspěvku zřizovatele za rok 2024 činí 144 420,00 Kč. Ostatní 

mzdové náklady na kroužky a recepční jsou hrazeny z doplňkové činnosti (VHČ). Požadovaných 150 

tisíc Kč na navýšení příspěvku školy může být financováno z odvodu Školní jídelny do rozpočtu 

zřizovatele ve stejné výši, neboť Školní jídelna vykazuje oproti plánu vyšší výnosy. Delegáti svazku 

dále schválili odměnu ředitelce školy včetně povinných odvodů ve výši 180.000, - Kč. Celkové 

navýšení příspěvku zřizovatele pro rok 2024 je výši 330.000, - Kč 
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Usnesení č.2a: 

Delegáti svazku schvalují mimořádnou odměnu ředitelce Svazkové základní školy Panská pole ve 

výši 180.000, - Kč včetně povinných odvodů. Odměna bude hrazena z prostředků zřizovatele a bude 

zúčtována za období listopad 2024.  

Hlasování pro:  3  proti:   -  zdržel se:  - 

Usnesení č. 2a schváleno. 

 

Usnesení č.2b: 

Delegáti svazku schvalují navýšení neinvestičního příspěvku zřizovatele pro rok 2024 školské 

právnické osobě Svazková základní škola Panská pole o 330 000,00 Kč. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 2b schváleno. 

 

Usnesení č.2c: 

Delegáti svazku schvalují změnu č.1 rozpočtu pro rok 2024 školské právnické osoby Svazková 

základní škola Panská pole. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 2c schváleno. 

 

3. Rozpočet + střednědobý výhled ŠPO ZŠ Panská pole 

Jan Macourek předložil návrh rozpočtu na rok 2025 a návrh střednědobého výhledu rozpočtu školské 

právnické osoby Svazková škola ZŠ Panská pole. Škola předložila požadavek na vyplacení 

stabilizačního příspěvku zaměstnancům ve výši 4 tisíce Kč na osobu. Při počtu 38 zaměstnanců 

k datu 30.9.2024 by se jednalo o částku 162 000 Kč, která by byla zaměstnancům vyplacena v lednu 

2025. V rozpočtu je dále promítnut doplatek zřizovatele na mzdové náklady na učitele anglického 

jazyka a správce budovy. U učitele anglického jazyka se jedná o část osobního příplatku ve výši 

17 525 Kč měsíčně + povinné odvody, u správce budovy se jedná o doplatek 10 tisíc Kč měsíčně + 

povinné odvody. Z prostředků zřizovatele by byla hrazena také dohoda o provedení práce na údržbu 

zahrady ve výši 30 tisíc za rok. Celková hodnota doplatku mzdových nákladů v hlavní činnosti a 

z příspěvku zřizovatele za rok 2024 činí 402 060,00 Kč. Ostatní mzdové náklady na kroužky a 

recepční jsou hrazeny z doplňkové činnosti (VHČ). Předložený návrh rozpočtu byl navýšen o 

550.000, - Kč. 
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Usnesení č.3a: 

Delegáti svazku schvalují návrh rozpočtu na rok 2025 školské právnické osoby Svazková základní 

škola Panská pole. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 3a schváleno. 

 

Usnesení č.3b: 

Delegáti svazku schvalují neinvestiční příspěvek zřizovatele pro rok 2025 školské právnické osobě 

Svazková základní škola Panská pole ve výši 6 200 000,00 Kč. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 3b schváleno. 

 

Usnesení č.3c: 

Delegáti svazku schvalují návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026 až 2027 školské 

právnické osoby Svazková základní škola Panská pole.  

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 3c schváleno. 

 

4. Změna rozpočtu 2024 PO Školní jídelna 

Jan Macourek předložil návrh změny rozpočtu na rok 2024 příspěvkové organizace Školní jídelna ZŠ 

Panská pole. Jídelna vykazuje oproti původnímu plánu vyšší výnosy a tyto výnosy převyšují 

plánované náklady. Z tohoto důvodu se navrhuje nařídit organizaci odvod do rozpočtu zřizovatele ve 

výši 150 tisíc Kč v roce 2024. Tyto finanční prostředky budou použity na navýšení příspěvku 

zřizovatele Svazkové základní škole pro tento rok, na základě návrhu změny rozpočtu Svazkové 

školy. 

Usnesení č.4a: 

Delegáti svazku schvalují změnu rozpočtu pro rok 2024 příspěvkové organizace Školní jídelna ZŠ 

Panská pole. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 4a schváleno. 
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Usnesení č.4b: 

Delegáti svazku schvalují snížení příspěvku zřizovatele příspěvkové organizace Školní jídelna ZŠ 

Panská pole za rok 2024 o 150 000,00 Kč. Vrácení příspěvku do rozpočtu zřizovatele bude provedeno 

do 30. 11. 2024. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 4b schváleno. 

 

5. Rozpočet+ střednědobý výhled rozpočtu PO školní jídelna 

Jan Macourek předložil návrh rozpočtu na rok 2025 a návrh střednědobého výhledu rozpočtu 

příspěvkové organizace Školní jídelna ZŠ Panská pole. Jídelna se při své činnosti dostává do 

okamžiku, kdy její plánované výnosy převyšují plánované náklady. Z tohoto důvodu není potřeba, aby 

zřizovatel poskytoval organizaci příspěvek na činnost pro rok 2025. Naopak je možné nařídit 

organizaci odvod do rozpočtu zřizovatele v plánované výši 400 tisíc Kč. Jídelna by odvedla první část 

odvodu ve výši 200 tisíc Kč po pololetní závěrce, v termínu do 31. 7. 2025. Druhá část ve výši 200 

tisíc by byla odvedena po závěrce za 3. čtvrtletí, v termínu do 15. 11. 2025. Pokud by během roku 

došlo ke změně plánovaných výnosů a nákladů, předloží jídelna do 30. 9. 2025 návrh změny rozpočtu 

na rok 2025. 

Usnesení č.5a: 

Delegáti svazku schvalují návrh rozpočtu na rok 2025 příspěvkové organizace Školní jídelna ZŠ 

Panská pole. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 5a schváleno. 

 

Usnesení č. 5b 

Delegáti svazku schvalují neinvestiční příspěvek zřizovatele pro rok 2025 příspěvkové organizaci 

Školní jídelna ZŠ Panská pole ve výši 0,00 Kč a schvalují odvod do rozpočtu zřizovatele v roce 2025 

ve výši 400 000,00 Kč. Odvod do rozpočtu zřizovatele bude proveden v termínech do 31. 7. 2025 ve 

výši 200 000,00 Kč a do 15. 11. 2025 ve výši 200 000,00 Kč.  

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se:  - 

Usnesení č. 5b schváleno. 
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Usnesení č. 5c: 

Delegáti svazku schvalují návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026 až 2027 příspěvkové 

organizace Školní jídelna ZŠ Panská pole. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 5c schváleno. 

 

6. Schválení výše úplaty za družinu a ceník pronájmů ŠPO ZŠ Panská pole 

Ředitelka školy předložila návrh ceníku za pronájem budovy školy a výši úplaty za školní družinu. 

Ceny za jsou stanoveny takto:  

Návrh ceníku za pronájem v budově ZŠ, platný od 09/2024: 

Místnost: 
ZUŠ 

Folklorika 
Ostatní nájemci Poznámka 

tělocvična 200 Kč / hod 700 Kč / hod včetně příspěvku na úklid a režijní náklady 

učebna 
obyč. 

200 Kč / hod 200 Kč / hod včetně příspěvku na úklid a režijní náklady 

učebna 
odborná 

200 Kč / hod 300 Kč / hod včetně příspěvku na úklid a režijní náklady 

 

Pro ZUŠ Folklorika navrhuje ředitelka jednotnou cenu z důvodu, že ZUŠ má nejvíce hodin pronájmů, 

a navíc poskytuje rozsáhlé možnosti kroužků pro žáky školy, za kterými by jinak žáci museli dojíždět 

do Prahy či okolních obcí. Výše úplaty za družinu je 300Kč měsíčně. 

Usnesení č.6: Delegáti svazku schvalují školské právnické osobě Svazková základní škola Panská 

pole předložený ceník za pronájem nemovitostí a výši úplaty za družinu 300,- Kč. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 6 schváleno. 

 

7. Ceník pronájmů PO Školní jídelna 

Ředitel jídelny předložil návrh ceníku za pronájem budovy jídelny. Ceny za pronájem jsou stanoveny 

takto:  

Návrh ceníku pronájmu prostor jídelny 

Pronájem do 3 hodin: 2 000 - 3 000 Kč včetně příspěvku na energie 

Pronájem do 6 hodin: 3 000 - 5 000 Kč včetně příspěvku na energie 

Celodenní pronájem: 4 000 - 6 000 Kč včetně příspěvku na energie 
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Usnesení č. 7: Delegáti svazku schvalují příspěvkové organizaci Školní jídelna ZŠ Panská pole 

předložený ceník za pronájem nemovitostí. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 7 schváleno. 

 

8. Směrnice fondu obnovy svazku 

Předseda svazku předložil delegátům směrnici č. 1 - Fond obnovy, kterou se určují pravidla tvorby a 

čerpání Fondu obnovy majetku. Fond obnovy schválili delegáti svazku schválili na svém sněmu dne 

8. 11. 2023. 

 

Usnesení č. 8: Delegáti svazku schvalují Směrnici č. 1 – Fond obnovy. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č.8 schváleno. 

 

9. Směrnice ŠPO ZŠ Panská pole 

Jan Macourek předložil delegátům směrnici č. 2 Směrnice zřizovatele pro školskou právnickou osobu 

Svazková základní škola Panská pole, kterou se stanovují pravidla pro předkládání rozpočtu, 

doplňkovou činnost, ceníky výkonů, fondy organizace, inventarizaci, schvalování účetní závěrky a 

součinnost při kontrole zřizovatele, pro školskou právnickou osobu Svazková základní škola Panská 

pole. 

Usnesení č. 9: Delegáti svazku schvalují Směrnici č. 2 – Směrnice zřizovatele pro školskou 

právnickou osobu Svazková základní škola Panská pole. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 9 schváleno. 

 

10. Směrnice ŠPO PO školní jídelna 

Jan Macourek předložil směrnici zřizovatele, kterou se stanovují pravidla pro předkládání rozpočtu, 

doplňkovou činnost, ceníky výkonů, fondy organizace, inventarizaci, schvalování účetní závěrky a 

součinnost při kontrole zřizovatele, pro příspěvkovou organizaci Školní jídelna ZŠ Panská pole. 

Usnesení č. 10: Delegáti svazku schvalují Směrnici č. 3 – Směrnice zřizovatele pro příspěvkovou 

organizaci Školní jídelna ZŠ Panská pole. 
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Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 10 schváleno. 

 

11. Inventury 2024 

Jan Macourek předložil plán inventarizace za rok 2024 včetně návrhu členů inventarizačních komisí 

a návrhu termínů jednotlivých úkonů v rámci inventarizace. Plán inventarizace zahrnuje inventarizaci 

majetku a závazků svazku obcí i organizací, zřízených svazkem obcí. Z inventarizace bude 

vyhotovena jedna závěrečná zpráva, která bude zahrnovat informace a výsledky inventarizace všech 

uvedených organizací. 

Usnesení č. 11: Delegáti svazku schvalují předložený Plán inventarizace za rok 2024. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 11 schváleno. 

 

12. Dílčí přezkoumání svazku za 2024 

Jan Macourek předložil delegátům Dílčí přezkoumání svazku za rok 2024, kterou dne 21. 8. 2024 

provedl KÚSK, odbor kontroly. Předmětem přezkoumání hospodaření bylo dle ustanovení § 2 zákona 

č. 420/2004 Sb., údaje o ročním hospodaření územního celku, tvořící součást závěrečného účtu podle 

zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších 

předpisů. 

Při dílčím přezkoumání hospodaření byly zjištěny následující chyby a nedostatky – porušeny dále 

uvedené předpisy: 

• Zákon č. 320/2001 Sb., o finanční kontrole, ve znění pozdějších předpisů, § 26, neboť: 

• Nebyla zajištěna předběžná řídící kontrola plánovaných a připravovaných operací řádným 
způsobem, neboť funkci Příkazce operace a Správce rozpočtu vykonává předseda svazku. 

Usnesení č. 12: Delegáti svazku berou na vědomí zápis z dílčího přezkoumání hospodaření 

územního celku a pověřuji předsedu svazku k nápravným opatřením. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 12 schváleno. 

 

13. Kontrola svazku kontrolní komisí 

Jan Macourek předložil delegátům Zápis z jednání Kontrolní komise DSO č. 1/2024. 

Z kontroly vzešla následná nápravná opatření a doporučení: 
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• Kontrolní skupina ukládá doložit fakturu za dodávku květin, č. 232300068, dodavatel STORGE 

s.r.o., částka 2 298 Kč, DUZP 31. 8. 2023 s uvedením údajů odběratele Svazku obcí, namísto 

obce Přezletice, a to do 30. 9. 2024. 

• Kontrolní skupina ukládá zaúčtovat tvorbu fondu obnovy dle zápisu ze sněmu svazku č. 8 ze 

dne 8. 11. 2023 nejpozději do 30. 9. 2024 a doložit autorizovaný účetní doklad o zaúčtování 

fondu do 15. 10. 2024. 

• Kontrolní skupina ukládá vytvořit pravidla pro tvorbu a čerpání prostředků fondu. Kontrolní 

skupina zároveň doporučuje stanovit potřeby obnovy pro různé vybavení zohledňující 

předpokládanou dobu životnosti, náklady na údržbu, revize apod. 

• Kontrolní skupina doporučuje dokládat k přijatým fakturám objednávky, dodací listy nebo 

dokumentaci na základě, které bude možné ověřit oprávněnost a správnost fakturovaných 

částek. 

Usnesení č. 13: Delegáti svazku berou na vědomí zápis z jednání Kontrolní komise DSO č. 1/2024 

a ukládá předsedovi svazku Janu Macourkovi provést nápravná opatření. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 13 schváleno. 

14. Rozpočet 2025 + střednědobý výhled svazku vč. plánu splátek 

Jan Macourek předložil delegátům rozpočet na rok 2025 a střednědobý výhled svazku vč. Plánu 

splátek.  

• Příspěvky jednotlivých obcí pro r. 2025 sloupec D, řádcích 74, 75, 76 

• Výhledy sloupec F, H, stejné řádky. 

• Harmonogramy plateb sloupce J, K, L stejné řádky. 

• Splátky jednotlivých obcí jsou navrženy 40 % do 15.1, 40 % do 15.6. a zbytek do 15.8. 

• V rozpočtu prozatím nejsou uvažované příspěvky sousedních obcí. To pak půjde do + 

• V rozpočtu je zahrnuto vše (alespoň doufám, že mi nic nevypadlo) včetně ročního spoření 2 
mil Kč.  

• Rezerva na nenadálé investiční události (jednotlivé nad 40 t Kč). 

• Ve výhledu je počítáno i s případnou odměnou ředitelce nebo jinému personálu. 

• Velkou neznámou je změna příspěvků na ne pedagogy. Od příštího září by je měl platit 
svazek ze st. rozpočtu. V současnosti jsou ty mrzké platy částečně dotovány z celého balíku 
úvazků To znamená, že pokud to oddělí, učitelům se zvýší mzdy a pokud nebude navýšen 
příspěvek na nepedagogy, budeme muset příplatky hradit z rozpočtu svazku. 

Usnesení č. 14a: Delegáti svazku schvalují předložený koncept rozpočet na rok 2025 a pověřuje 

delegáty jednotlivých obcí k projednání na svých nejbližších zasedání zastupitelstvu obce. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 14a schváleno. 
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Usnesení č. 14b: Delegáti svazku schvalují předložený koncept střednědobý výhled svazku vč. plánu 

splátek a pověřuje delegáty jednotlivých obcí k projednání na nejbližším zastupitelstvu obce. 

Hlasování pro:  3  proti:    zdržel se: 

Usnesení č. 14b schváleno. 

 

15. Rozpočtové opatření svazku  

Jan Macourek předložil delegátům rozpočtové opatření svazku č. 1/2024. V rozpočtovém opatření je 

promítnuto projednání bodu č. 2 Změna rozpočtu 2024 ŠPO ZŠ Panská pole. 

Usnesení č. 15: Delegáti svazku schvalují rozpočtové opatření č. 1/2024. 

Hlasování pro:  3  proti:    zdržel se: 

Usnesení č. 15 schváleno. 

 

16. Stravovací komise 

Jan Macourek informoval delegáty, o tom že na základě zřizovací listiny, příspěvkové organizace 

Školní jídelna ZŠ Panská pole čl. 8.3 smlouvy, je potřeba mít stravovací komisi. V současnosti 

provádí kontrolu určená kontrolní komise viz. zápis z kontroly z předchozího bodu. Je potřeba si říct, 

jaký je obsah té komise a jestli, třeba kvalitu stravy neoddělit a neurčit jinou komisi. 

Kontrolu účetní dokumentace lze provést elektronicky. Škola i jídelna vedou účetnictví v programu 

KEO, která je na cloudovém uložišti a kontrolní organ zřizovatele má zajištěn náhled na kompletní 

účetní evidenci včetně elektronických účetních dokladů. 

Dále jsou na serveru školy zřízené složky pro jídelnu a školu, do kterých má přístup zřizovatel a 

jsou zde uloženy další dokumenty, zejména dokumenty týkající se vedlejší činnosti obou organizací. 

Usnesení č. 16: Delegáti svazku pověřuji Jana Macourka se sestavením stravovací komise do 

následujícího zasedání sněmu. Připraví rozdělení kompetencí komise na kontrolu kvality a množství 

stravy, kontrolu pokladny a kontrolou hospodaření s majetkem. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 16 schváleno. 
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17.  Informace o vratce části dotace 

Jan Macourek předložil delegátům Výzvu k vrácení části dotace podle § 14f odst. 3 zákona č. 

218/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech a o změně některých souvisejících zákonů (rozpočtová 

pravidla). Jedná se o nedodržení podmínky a pokyny pro poskytnutí dotace, které jsou přílohou č. 1 

k Rozhodnutí. Jedná se o podmínky bod 15. části A.  

V Přehledu financování akce, předloženém k závěrečnému vyhodnocení akce, je uvedeno, že faktura 

č. IFVO23010202 vystavená dodavatelem IN-GASTRO, s.r.o., byla v plné výši 3 568 290,00 Kč 

hrazena z poskytnuté dotace. Opravnou fakturou č. IFVO23010246 k faktuře č. IFVO23010202, 

vystavenou dodavatelem IN-GASTRO, s.r.o., byla odečtena položka „Nerez police na mycí koše“ v 

celkové výši -12 882,00 Kč bez DPH a přičtena položka „Nerez hygienická příčka“ v celkové výši 12 

882,00 Kč bez DPH, tj. 15 587,22 Kč vč. DPH ve výši 21 %. Na základě změny položek nedošlo ke 

změně ceny stanovené kupní smlouvou uzavřenou dne 22. 11. 2022 s dodavatelem IN-GASTRO, 

s.r.o., došlo však ke změně položek v Oceněném položkovém rozpočtu 

Část stanovené dotace dle zaslané výzvy ve výši 15 587,22 CZK byla vrácena zpět dne 18. 10. 2024.  

Usnesení č. 17: Delegáti svazku berou informaci na vědomí. 

Hlasování pro:  3  proti:  -  zdržel se:  - 

Usnesení č. 17 schváleno. 

 

18. Diskuze, různé 

Nápis škola – bod ostatní 

Jan Macourek předložil delegátům koncept 3 návrhy nápisu školy, které zpracovával pan architekt 

Fenik.  

1. varianta – hliníková nalakovaná písmena tl. 3 mm samostatně ukotvené do plech. fasády  

2. varianta – písmomalířský nátěr přímo na plech. fasádu 

3. varianta – 3 D plastická písmena nalepená přímo na plech. fasádu 3D vzhled 

Do dalšího zasedání zařídíme stanovisko/schválení architekta Starčeviče, projednání ředitelky se 

žáky na základě výsledku, bod zařadíme na dalším zasedání sněmu. 

Usnesení č. 18: Delegáti pověřují ředitelku Moniku Dragounovou k projednání variant s autorem loga 

do dalšího zasedání svazku a Jan Macourek projedná s architektem Starčevičem autorská práva. 
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Hlasování pro:  3  proti:    zdržel se: 

Usnesení č. 18 schváleno. 

 

Ukončeno v 13:45 hodin. 

 

 

Přílohy: Prezenční listina 

 

 

Podpisy: 

 

   

Petra Urbanová v.r. 

zapisovatelka 

 Tomáš Říha v.r. 

ověřovatel 

 

   

 

 

 

 

 

  Norbert Hlaváček v.r. 

ověřovatel 

 

 

Jan Macourek, v.r. 

předseda svazku obcí 


